



Since 1981

奧蘭多-巴哈馬群島

八日豪華郵輪

ORLANDO TOUR - BAHAMAS 8 DAYS CRUISE



團號 CODE	出發日期 DEPARTURE	船艙 CABIN	雙人房 TWIN	第三, 四人 3RD/4TH	單人房 SINGLE	小孩 CHILD
OCC-8D	週四, 週日	內艙 INSIDE	\$799 up+Tax	\$699 up+Tax	\$1399 up+Tax	\$599 up +Tax
OCC-8D	THU, SUN	外艙 OUTSIDE	\$899 up+Tax	\$769 up+Tax	\$1499 up+Tax	\$649 up +Tax

行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 乘坐110,000噸郵輪Carnival Liberty, 享受船上各種節目及各式美食。
- 暢遊奧蘭多 - 加勒比海, 巴哈馬, 迪士尼世界及甘乃迪太空中心, 三個主題樂園門票, 豪華酒店
- Enjoy the 110,000 Tons Fun Ship "Carnival Liberty".
- Tours of Orlando, Bahamas, Nassau, Disneyworld and Kennedy Space Center (Choice of 3 Theme Park)

1 原居地 - 奧蘭多 HOMETOWN - ORLANDO

當天抵達佛羅裡達州旅遊大城奧蘭多, 本公司代表人員在領行李處等候接待, 由專車送往酒店休息。

超值: Wynfield Inn or similar.
豪華: Double Tree or similar.

Depart from hometown to Orlando, Florida. Meet tour escort at Orlando Airport baggage claim area and transfer to hotel

2 奧蘭多 - 巴哈馬群島 ORLANDO - BAHAMAS

上午由專車送往卡拿維爾碼頭, 開始四天三夜海上之遊。七萬噸大型郵輪上應有盡有, 豪華設施包括可容納千人的大型歌劇院、夜總會、鋼琴酒吧、露天茶座、游泳池、按摩池、健身房、禮品店、珠寶店、花店、賭場、兒童遊樂場等等。

Transfer to Port Canaveral before Noon, Boarding the Carnival Cruise Lines - The Fantasy. You may Enjoy all the Luxurious Facilities Provided on Board, Such as Cabaret Show, Disco, Casino, Swimming Pools, Gymnasium, etc.

3 巴哈馬 - 拿梭 BAHAMAS - NASSAU

上午到達巴哈馬首都-拿梭。您可以上岸遊覽島上美麗如畫的景色或選購當地手工藝品。晚上更可到當地大賭場一試運氣。

Arrives at Nassau, the Capital of the Bahamas, before noon. You may take a walk and shop at the Duty Free Shop or local stores for handicraft products while enjoying the fabulous sight.

4 加勒比海海上遊 FUN DAY AT THE SEA

上午啟程, 繼續享受郵輪的豪華設施及美食

Leaving Nassau in the morning, continue to enjoy all facilities on the boat. Meet all of your fellow passengers while having a Captain's Dinner Treat in the Evening.

5 卡拿維爾碼頭 - 甘乃迪太空中心 - 奧蘭多 PORT CANAVERAL - KENNEDY SPACE CENTER - ORLANDO

享用早餐後下船。通過海關後乘專車前往甘乃迪太空中心。這裡是美國太空總處其中一個太空穿梭機發射場。若幸運的話或者有機會親眼目睹一艘準備執行任務的太空穿梭機呢!

After breakfast, meet our tour escort at Port Canaveral and head to the Kennedy Space Center. Experience an insider's views of NASA's Space Shuttle Programs, exhibitions of rockets and the First Moon Cart. Return to Orlando by late afternoon.

6 迪士尼世界 - 野生動物王國 DISNEY MAGIC KINGDOM OR MGM STUDIOS

早上前往迪士尼世界中的野生動物王國。這裡的動物包羅萬有, 除可見到獅子、老虎、大象等珍貴動物外, 還可親自餵飼小羊。或到高科技的未來世界; 參觀太空地球館、動力世界、大地之旅、生命探索及色香味俱全的立體電影等等。晚上散場前更會有雷射激光火焰匯演。

超值: Wynfield Inn or similar.
豪華: Double Tree or similar.

Depart for the Disneyworld theme park. Disney Animal Kingdom gives you the feeling of African jungle; or the Epcot Center brings you the amazement of the imaginative future world.

7 米高梅影城或魔術王國 DISNEY MAGIC KINGDOM OR MGM STUDIOS

早上前往米高梅影城, 節目包括有五十年電影回顧展, 十三樓電梯掉下來的親歷感受, 火山爆發等等。或到米奇老鼠樂園的旅遊活動, 包括有老爺車, 西式馬車, 魯賓森樹屋, 海盜金銀島及彩燈卡通動物大遊行等等。

Starting from MGM Studios, where you can find the 50 years old movie oldies, experience the 13th floor elevator falling, deadly volcano and etc. or you can then hop to the happiest land, the Magic Kingdom, where the legend of Mickey Mouse begins. The magic will bring you the classical vehicles Western Carriage, Pirates' Treasure Island and Cartoon stars parade and etc.

8 奧蘭多 - 原居地 ORLANDO - HOMETOWN

美滿的旅程於今天完結, 搭機飛返家園。Transfer to Airport, Depart for Hometown.

費用不包括 / FARE EXCLUDE

- ※ 陸地項目費用。
- ※ 碼頭稅、政府稅、保險、服務費及機票。
- ※ 帶有多次出入美國簽證之正本有效旅遊證件。
- ※ 外國留學生請帶 I-20 證件
- ※ Shore Excursions.
- ※ Port Charges, Tax, Service fee and Insurance.
- ※ Valid Travel Document is Required.
- ※ Foreign Student Request Original I-20 Form.



美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
服務您的精神 39 年如一日

* 選擇有誠信, 好口碑的旅行社, 不再浪費寶貴的時間與金錢 *

蒙市總公司 626-571-2988, 877-917-9126 地址 117 E. GARVEY AVE. MONTEREY PARK, CA 91755

阿凱迪亞 626-821-1986 羅蘭崗 626-810-4388 鑽石崗 909-612-5777 奇諾崗 909-270-5515 西柯汶納 626-338-1100
爾灣 949-559-8088 喜瑞都 562-402-2558 聖地牙哥 619-255-4806 拉斯維加斯 702-876-9696

SOT# 1018680-10

